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چندین سالی است که تحولات گسترده ای در خصوص 
مهریه در کشور رخ داده است، هربار تصمیمی اتخاذ 
می شود که درنهایت نه تنها مشکلی را حل نکرده است 
بلکه مشکلات عدیده دیگری را به همراه داشته است.

مهریه سنگین کمکی به انسجام زندگی 
نکرد

در گذشته خانواده ها با تعیین مهریه های سنگین و 
غیرمنطقی فکر می کردند که بــا این اقدام تضمینی 
جهت ادامه زندگی بیــن زن و مرد وضــع کرده اند 
درحالی که در عمل این تفکرها منجر به شکســت و 
طلاق بین زوج های جوان و افزایــش آمار طلاق در 
کشور شد و مهریه سنگین کمکی به انسجام زندگی 
و ادامه آن نکرد. افزایش تعداد پرونده های مهریه در 
دادگستری، هزینه ســنگینی که بابت رسیدگی به 
این دعاوی بر آحاد مردم تحمل می شد و افزایش آمار 
زندانیان باعث شد نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
برای رفع این گونه مشــکلات حاصل از مهریه به فکر 
وضع سیاســت گذاری جدید در این حوزه باشند. در 
حقیقت هر قانونی که تصویب می شد به دلیل اینکه 
روی آن کار کارشناسی دقیقی صورت نگرفته و تنها 
به رعایت حقوق یک طرف پرداخته بود، نتوانســت 
مشــکلات حاصل در حوزه مهریه را حل کند و حتی 
باعث جدی تر شدن مشکلات در این حوزه شد. پس از 
اجرا گذاشتن مهریه اگر مرد تمکن مالی داشته باشد، 
دارایی او به عنوان مبلغ مهریه در اختیار همســر وی 
قرارگرفته می شود و در صورتی که تمکن مالی نداشته 
باشد مهریه قسط بندی می شــود، حال براساس این 
مصوبه مرد اگر مدعی شــود مهریه را پرداخت کرده 

است و بخواهد سند مربوط به آن را به دادگاه خانواده 
ارائه کند آنــگاه این موضوع وارد فرآیند دادرســی و 

رسیدگی قضائی می شود.
طرح اصلاح قانون مهریه در کمیسیون 

قضایی تصویب شد
محمد تقی نقدعلی عضو کمیسیون قضایی و حقوقی 
مجلس است، وی اذعان داشــت: طرح اصلاح قانون 
مهریه در کمیســیون قضایی و حقوقی تصویب شده 
و هنوز در صحــن علنی تصویب نشــده و تبدیل به 
قانون نشده است در واقع زمانی که طرح یا لایحه ای 
از کمیســیون تخصصی برای بررسی به صحن علنی 
ارسال می شود در وهله اول کلیات آن تصویب و سپس 
پیشــنهادهای متعددی توســط نمایندگان مطرح 

می شود و ممکن اســت اصلاحات و تغییرات زیادی 
اعمال شــود. وی افزود: بررســی طرح اصلاح قانون 
مهریه در کمیسیون قضایی و حقوقی به پایان رسیده 
و در نوبت بررسی صحن قرار دارد و به زودی در دستور 
کار صحن قرار خواهد گرفت. نماینده مردم خمینی 
شهر در مجلس یازدهم ادامه داد: با توجه به اینکه به 
دلیل عدم سازگاری با فقه نمی شد برای مهریه سقف 
 تعیین کرد بنابراین حق ثبــت را لحاظ و پیش بینی 

کردیم.
پیشنهاد فراکسیون زنان هم بررسی 

می شود
وی در مورد پیشنهاد فراکسیون زنان مجلس مبنی 
بر حذف تعیین حــق ثبت مهریه نیــز تصریح کرد: 

پیشنهادات نمایندگان و فراکســیون زنان در زمان 
بررســی جزئیات طرح در صحن علنی بررسی و در 
صورت موافقت نمایندگان در طرح اعمال خواهند شد.

مهریه های سنگین و مشکلات زیاد
نقد علی در مــورد اصلاح قانــون مهریه در 
کمیســیون قضایی و حقوقی مجلس، گفت: یکی از 
مشکلات و معضلات جامعه مهریه های سنگینی است 
که میان برخی خانواده ها رواج پیدا کرده و مشکلات 
زیادی را برای خانواده ها و زوجین ایجاد کرده است؛ 
متاسفانه هر کس بتواند میزان مهریه بیشتری را داشته 
باشد گویا از کلاس بالاتری برخوردار است و متاسفانه 
این فرهنگ سال ها در کشور رواج پیدا کرده و نتیجه 

آن افزایش اختلافات خانوادگی است. 

ادامه از صفحه یک
بسیاری از افراد حتی با یک شب مصرف موضعی 
ویتامین E روی صورت نیز تغییــرات خوبی را 

احساس می کنند.
 ویتامین E روی صورت به عنوان یک 

درمان یک شبه
روغن ویتامیــن E را می توانید بــه عنوان یک 
درمان ضد پیری شــبانه روی صورت بمالید. از 
آنجایی که ویتامین E غلیظ اســت، بهتر است 
آن را قبل از خواب استفاده کنید تا کاملًا جذب 
شود. اگر در طول روز از روغن ویتامین E استفاده 
کنید، ممکن است برای آرایش کردن و استفاده 
از سرم های پوستی دچار مشکل شوید. معمولاً، 
می توانید از سرم یا مخلوط روغن حاوی ویتامین 
E به عنوان یک درمان کامل روی صورت استفاده 
کنید. این روش مجــزا از دیگر روش ها، از جمله 
استفاده از ویتامین E برای درمان لک، استفاده 
از ماسک های درمانی برای مدت کوتاه یا مصرف 
مکمل خوراکی حاوی ویتامین E، می باشد. زمانی 
که از ویتامین E به عنــوان یک عامل ضدپیری 
یا حالت دهنده پوســت در طول شب استفاده 
می شود، محصول کاملًا جذب پوست می شود. 
معمولاً مقداری ویتامین E بــه عنوان یک ماده 
فعال در اکثر محصولات ضدپیری بدون نسخه 
موجود است. از محصولاتی اســتفاده کنید که 
حاوی ویتامین E با غلظت بالا )که اغلب شامل 
آلفا توکوفرول است( می باشد؛ یا از روغن خالص 

ویتامین E استفاده کنید.
در زیر نحوه استفاده از روغن ویتامین E به عنوان 

درمان شبانه شرح داده شده است.
1 - صورتتان را با آب ولرم بشــویید و آرایش و 
هرگونه محصولات پوســتی را از پوستتان پاک 

کنید.
 E 2 - در صورتی که از روغــن خالص ویتامین
اســتفاده می کنید، به ازای هر 10 قطره روغن 
حامل مانند روغن جوجوبا، روغن بادام یا روغن 
نارگیل، یک یا دو قطره روغــن خالص مخلوط 

کنید.
3 - مخلوط یا ســرم ویتامین E انتخابی تان را با 
انگشت روی پوست صورت تان بمالید. هنگامی 
که با انگشت محصول را روی پوست قرار می دهید 
سعی کنید با استفاده از حرکات دایره ای این کار 
را انجام دهید تا جریان خون بهبود یابد و محصول 

به خوبی روی پوست پخش شود.
4 - پس از مالیدن محصول روی پوست، حداقل 
20 دقیقه صبر کنید تا محصول جذب پوســت 
شود، سپس می توانید صورتتان را روی بالش یا 
هر سطح دیگری قرار دهید. بهتر است این درمان 
را 2 بار در هفته به مدت 30 دقیقه قبل از خواب 

در روتین پوستی خود قرار دهید.
 دیگر محصولات ویتامین E برای 

صورت
قطعاً هر شــخصی از طریق رژیــم غذایی خود 
به اندازه کافی ویتامیــن E دریافت می کند، اما 
مصرف بیشتر این ویتامین از طریق مواد غذایی 
حاوی ویتامین E می تواند برای ســلامت بدن 

مفید باشد.
خوراکی هایی از جمله بادام، شاه توت و آووکادو 

سرشار از ویتامین E هستند.
E مکمل های خوراکی ویتامین 

مکمل های خوراکــی ویتامین E برای 
برطرف کردن نیازهای غذایی بدن مفید هستند. 
یکی از مزایــای مصرف مکمل هــای خوراکی 
ویتامین E داشتن پوســتی درخشان با ظاهری 
جوان تر اســت. مکمل های ویتامیــن E هم به 
صورت آنلاین و هم از طریق فروشگاه های مواد 
غذایی سالم در دسترس هستند. مصرف ویتامین 
E برای بزرگسالان نباید بیشتر از 15 میلی گرم 

در روز باشد.
 محصولات ویتامین E برای درمان 

لک
برخی افراد از محصولات ویتامین E برای درمان 
جای لک اســتفاده می کنند، البتــه هنوز هیچ 
مدرک علمی دال بر تأثیر ویتامین E در درمان 
جای لک وجود ندارد. در صورتی که می خواهید 
از این محصول اســتفاده کنیــد، روغن خالص 
ویتامین E یا محصولی که حاوی غلظت بالایی 
از آلفا توکوفرول باشد را تهیه کنید و روی زخم 
 بمالید و اجازه دهید که محصــول کاملًا جذب 

شود.
اگرچه ممکن است بعد از اعمال روغن ویتامین 
E برای درمان لک، آرایش کردن دشوار باشد، اما 
بهتر است از این درمان در شب استفاده نکنید؛ 
زیرا غلظت ویتامین E می تواند باعث مســدود 
شدن منافذ پوست به خصوص در نواحی مستعد 

جوش شود.
 اقدامــات احتیاطی هنگام اســتفاده از 

E ویتامین
ویتامین E برای همه مناسب نیست، افرادی که 
پوست جوش دار یا منافذ باز دارند، ممکن است 
در صورت استفاده از ویتامین E علائمشان بدتر 
شــود. همه افراد می توانند برای مدت کوتاه از 
مکمل های خوراکی ویتامین E استفاده کنند، اما 
در صورتی که مکمل ویتامین E بیش از یکسال 
مصرف شــود باعث تجمع ویتامین E در داخل 
بدن می شــود. ویتامین E زیاد در جریان خون 
می تواند منجر به کاهش تعداد پلاکت ها و رقیق 

شدن خون شود.
در صورتی کــه از داروهای رقیــق کننده خون 
استفاده می کنید یا اگر دچار اختلال خونریزی 
هســتید، قبل از شــروع مکمل های خوراکی 

ویتامین E حتماً با پزشک خود مشورت کنید.
www.healthline.com/health/vitamin-:منبع
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جـامـعـه
Society7  گفت و گو با یک اپیدمیولوژیست 

 درباره »لانگ کووید«؛

همان امُیکرون است که تا 
هفته ها یا ماه ها ادامه دارد!

یک اپیدمیولوژیست ضمن تشریح طول دوره 
ابتلا به امُیکرون و وضعیت ابتلای مجدد به آن، 

درباره پدیده »لانگ کووید« نیز توضیح داد.
دکتر حمید ســوری، درباره طــول دوره ابتلا 
به امُیکرون و چگونگی انتقــال آن، گفت: باید 
توجه کرد که در کرونای امُیکرون ممکن است 
فرد مبتلا باشــد، اما بیماری اش بدون علامت 
باشد و مشخص نباشــد. با این حال فرد مبتلا 
حتی بدون علامــت، می تواند بیمــاری را به 
دیگران منتقل کرده و افراد دیگر را به بیماری و 
حتی به فرم های شدید بیماری مبتلا کند. باید 
توجه کرد که طول دوره بیماری معمولاً حدود 
سه هفته است و طول دوره ای که فرد می تواند 
بیماری را به دیگران منتقل کند نیز حدود دو 
هفته است. بنابراین مهم است که در این مدت 

مراقبت های لازم انجام شود.
وی افزود: در عین حال در بیماری کووید 1۹، 
20 تا 30 درصد موارد ابتــلا به لانگ کووید یا 
کووید طولانی مدت تبدیل می شوند. البته باید 
توجه کرد که در لانگ کووید، شــدت بیماری 
به شدت دوره حادش نیســت و به مرور زمان 
عوارضش کمتر می شــود. طیف متنوعی هم 
دارد. در عین حال لانگ کووید ممکن است فرد 
را تا هفته ها و ماه ها دچار اختلالات گوارشــی 
کند یا بی حالی و بی حســی، تب های خفیف، 
بی اشتهایی، کاهش حس بویایی و چشایی و... 

برایش ایجاد کند.
سوری با بیان اینکه درباره علت بروز لانگ کووید 
بررسی هایی شده، اما هنوز نمی دانیم که علت 
آن چیست، گفت: در عین حال در لانگ کووید 
ممکن است PCR مثبت باشد یا نباشد و خیلی 
چارچوب آن مشخص نیست و در افراد مختلف 
متفاوت اســت. بنابراین وقتــی بیماری برای 
هفته ها و ماه ها ادامه داشته باشد، لانگ کووید 
محسوب می شــود. برای لانگ کووید از هشت 
یا 12 هفته را مبنا در نظــر می گیرند. ما هنوز 
نمی دانیم کــه تعــداد دقیق افــراد مبتلا به 
لانگ کووید چقدر اســت. زیرا دامنه شدت آن 
بســیار متغیر و متفاوت اســت. معمولاً عمده 
لانگ کوویدها مانع فعالیت هــای روزمره افراد 
نمی شود. با این حال در برخی افراد هم ممکن 

است عوارض بیماری تا مدت ها آزارشان دهد.
وی با بیان اینکه مــوارد خطرناک لانگ کووید 
خیلی معدود اســت، گفت: حداکثر زمانی هم 
که لانگ کووید طول می کشد، مشخص نیست. 
البته مدت زیادی هم نیســت کــه از مفهوم 
لانگ کوویــد اطلاع داریم. در یکســالی که بر 
روی لانگ کووید تحقیقــات جامع تری انجام 
شده، دیده شده که افرادی هستند که بیش از 
یکسال است دچار عوارض لانگ کووید هستند. 
گزارش ها می گویند به طور متوسط تا یکسال 

ممکن است طول بکشد.
سوری با بیان اینکه عوارض جانبی لانگ کووید 
هم بسته به افرادی است که دچار آن می شوند، 
گفت: به عنوان مثال سالمندان، افراد مبتلا به 
آســم، افراد دارای اضافه وزن، افراد سیگاری، 
افرادی که درمان های به موقع و مناسب دریافت 
نکرده اند و... ممکن است لانگ کووید برایشان با 
عوارض شدیدتر باشد. حتی درصدی از افرادی 
هم که واکســن تزریق کرده اند، ممکن است 
دچار لانگ کووید شــوند، هرچند که شدتش 
کمتر خواهد بود. وی با بیــان اینکه توصیه ها 
برای افرادی که دچار لانگ کووید می شــوند، 
عمدتــاً توصیه های مراقبتی اســت، گفت: به 
عنوان مثال برای خستگی افراد نباید خیلی به 
خودشان فشــار وارد کنند و فعالیت هایشان را 
متناسب با ظرفیت و تحمل شان انجام دهند. 
سطح انرژی شــان را در حدی نگه دارند که در 
طول روز بتوانند فعالیت های مســتمر خود را 
ادامه دهند، اســتراحت کرده یــا تمرین های 
ساده مانند پیاده روی داشته باشند. گاهی لانگ 
کووید بر روی خلق و خوی افراد تأثیر می گذارد 
که در صورت شدت گرفتن طبیعتاً باید مشاوره 
روانشــناختی بگیرنــد. همچنین بــه عنوان 
مثال افرادی که درد مفاصل و ... دارند، برخی 
تمرین های کششی می تواند کمک شان کند. 
افرادی که اختلالات گوارشی دارند، طبیعتاً باید 
از مصرف غذاهایی که به این اختلالات دامن می 
زند، پرهیز کنند. بنابراین لانگ کووید می تواند 

در افراد مختلف وضعیت متفاوتی داشته باشد.
وی با بیان اینکه هنوز نمی دانیم چرا برخی افراد 
لانگ کووید می گیرند، گفت: هنوز ســؤالات 
زیادی درباره لانگ کووید وجود دارد. در عین 
حال خستگی و بی حالی شــایع ترین عوارض 

آن است. 

گفتوگو

گلایه صریح جانشین رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی از کیفیت خودرو:

هرادعاییدرزمینهارتقاکیفیتداستانیبیشنیست!
 نسل فردا / گروه جامعه: جانشین رئیس پلیس راهنمایی و 
رانندگی فراجا گفت: اگر وزارت صنعت ادعا کرده است در حال 
افزایش کیفیت خودرو است این ها داستان و ادعایی بیش نیست 
و هیچ اتفاقی نیفتاده و رانت و مافیا همچنان با قوت کار خود را 

پیش می برد.

ســردار تیمور حســینی اظهار کرد: کیفیت خودروهای تولید 
داخل هیچ تفاوتی با گذشته نکرده است و از نظر پلیس کماکان 

مشکل کیفیت وجود دارد.
وی افــزود: موضع ما همان اســت که در قبل اعــلام کردیم و 
خودروی تولید داخل همچنان مشــکلات ایمنی دارد و نیاز به 

ارتقاء دارد و هیچ اتفــاق خاصی در این حــوزه رخ نداده و اگر 
وزارت صنعت ادعا کرده اســت در حال افزایش کیفیت است 
این ها داســتان و ادعایی بیش نیســت و هیچ اتفاقی نیفتاده 
و رانت و مافیا همچنــان با قوت کار خــود را پیش می برد و به 
کسی پاسخ گو نیست و همچنان شاهد مشکلات کیسه هوا در 

خودروها هستیم.
وی در خصوص از سرگیری شــماره گذاری دو خودرو سمند و 
تیبا که به دلیل مسائل ایمنی متوقف شده بود گفت: پلیس نباید 
پاسخ این را بدهد بلکه باید سازمان استاندار اعلام کند چه اتفاقی 

افتاده است که خودروهایی که پیشتر اعلام کردند فاقد استاندار 
است حالا استاندار گرفت.

تداوم این وضعیت در حالی است که رهبر معظم انقلاب اسلامی 
)یکشنبه 10 بهمن ماه 1400( در دیدار جمعی از تولیدکنندگان 
و فعالان صنعتی گفتند: مــا در برخی از محصــولات داخلی 
متأسّفانه شاهد این هستیم که به کیفیّت توجّه نمی شود؛ این 
خیلی بد است. این همه حمایت در این سال ها از صنعت خودرو 
در کشور شده، امّا کیفیّت خودرو خوب نیست، مردم ناراضی اند، 

درست هم می گویند، حق با مردم است.

خبر ویژهخبر روز

یورونیوز: بنابر جدیدترین آمار رسمی همه گیری کرونا، مجموع مبتلایان به این بیماری در جهان تاکنون 
به 5۸۹ میلیون و 5۸5 هزار و 553 نفر رسیده و مرگ شش میلیون و 43۶ هزار و ۶53 بیمار کووید نیز تأیید 
شده است. براساس تازه ترین داده ها در جدول جهانی پاندمی کرونا، آمریکا با بیش از ۹3.۹ میلیون مبتلا و یک 
میلیون قربانی همچنان در صدر فهرست کشورهای درگیر با این بیماری قرار دارد و هند با آمار بیش از 44.1 
میلیون مبتلا پس از آمریکا در رتبه دوم جهانی جای گرفته است. در اروپا نیز هم اکنون فرانسه با ثبت بیش 
از 34 میلیون مبتلا، تا این لحظه رکورددار ابتلا در بین کشورهای این منطقه و نیز سومین کشور با بیشترین 

آمار بیمار کرونایی در جهان است.
آمار مبتلایان به کووید-1۹ در برزیل هم از 34 میلیون نفر فراتر رفته و در حال حاضر چهارمین کشور جهان 

به لحاظ بالاترین شمار مبتلایان است.
برزیل در عین حال با بیش از ۶۸0 هزار جانباخته پس از ایالات متحده، دومین کشور رکورددار تعداد قربانیان 
کووید 1۹ در جهان محسوب می شــود و پس از آن هند با بیش از 52۶ هزار قربانی، سومین کشور به لحاظ 
ثبت بالاترین آمار مرگ و میر کرونایی در این فهرست جهانی است.روسیه همچنین با گذشتن از آمار 3۸2 
هزار قربانی، هم اکنون بالاترین رقم مرگ و میر کرونایی را در بین کشــورهای اروپایی دارد و در جهان نیز 
چهارمین کشور با بالاترین نرخ فوتی های این بیماری است.همچنین ایران با مجموع هفت میلیون و 440 
هزار و 422 مورد ابتلا و 142 هزار و 4۶1 مورد فوت ناشی از بیماری کووید-1۹ در حال حاضر در رتبه 1۷ در 

بین کشورهای دارای بیشترین آمار مبتلایان به کرونا قرار دارد.

مهر: سرپرســت معاونت خدمات شهری و محیط زیست شــهرداری منطقه یک گفت: مالک ملکی که در 
نیاوران، به دلیل ساخت و ساز باعث خشک شدن چند اصله درخت شده بود، به جریمه سه میلیارد تومانی 

محکوم شده است.
در پی پخش ویدئویی در خصوص خشک شدن درخت در خیابان مرجان، افشین خدامی سرپرست معاونت 
خدمات شهری و محیط زیست شهرداری منطقه یک با حضور در محل در یک گزارش تصویری اعلام کرد: 
فضای سبز در برخی پروژه های ساختمانی ممکن است در طول مراحل ساخت به دلیل حمل مصالح ساختمانی 
و تردد ماشین آلات آسیب ببینند که علیرغم همه اخطارهایی که شهرداری می دهد ومراقبت هایی که انجام 

می شود اما این امر ممکن است رخ دهد.
او افزود: مالک ملک فوق نیز در سال ۸۹ شروع به ساخت نمود و در سال ۹۷ عملیات ساختمانی آن پایان یافت و 
به دلیل تخلف صورت گرفته، از سوی کمیسیون ماده هفت باغات که تنها مرجع رسیدگی به تخلفات فضاهای 
سبز، قطع و خشک کردن درختان در مناطق است با مالک در همان سال برخورد قانونی شد و علاوه بر پرداخت 
3 میلیارد جریمه نقدی، بیش از ۷00 اصله درخت نیز به شهرداری تحویل داد که در جنگل کاری ها کاشته 
شد. خدامی با اشاره به اینکه هر درختی که از بین می رود با هیچ مبلغ پول و جریمه ای قابل جبران نیست گفت: 
شهروندان مسئولیت پذیر در کنار شهرداری می توانند شهر را از دست متخلفین حفظ کنند و با گزارشات خود 
قبل از وقوع اینگونه حوادث شهرداری را در حفظ این منابع طبیعی یاری نمایند و اداره روابط عمومی و اداره 

فضای سبز آماده دریافت اینگونه موارد و پاسخگویی به شهروندان است.

آمار جدید خبر از تغییرات نمی دهد!
آمریکا، هند و فرانسه؛ ۳ کشور رکورددار کرونا در جهان

مالک ساختمانی که درختان نیاوران را خشکانده بود، جریمه شد؛
سه میلیارد تومان جزای تخریب محیط زیست

عکسخبر
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ابا عبداله و یاران باوفایش اشعار 
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خود بر پارچه حک می کنند تا 
زینت بخش مجالس عزای امام 
حسین )ع( باشد.
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از آخرین اخبار پیگیریِ مرمت ناقص گنبد مسجد 
امام اصفهان، چه خبر؟ این ســوالی بود که مهدی 
طغیانی نماینده اصفهان درمجلس شورای اسلامی 
به آن پاســخ داد: چند روزپیش بــا آقای ضرغامی 
جلسه ای داشــتیم که مهمترین گلایه ها هم راجع 
مباحث میراثی، صنایع دســتی و گردشگری بود و 
مطرح شد. در مورد مرمت گنبد مسجد شیخ لطف 
لله و مســجد امام خیلی اظهار نگرانی و گلایه شد 
که آن طور که باید و شــاید پیش نرفت و محل نقد 
جدی است. ایشان هم گفت: دستور دادم که بررسی 
کنند و اگر خطایی محرز شود با پیمانکارش برخورد 
می کنیم، چون هنوز پروژه مرمت تمام نشده والان 
زود اســت قضا کنیم.وی ادامه داد: ضرغامی گفت 
»قطعاً ما کارناقص تحویل نمی گیریم،اگر خسارتی 

ایجاد کرده باشــد حتماً برخورد می کنیم«. یعنی 
آقای ضرغامی گفتند که ما هنــوز به جمع بندی 
نرســیدیم. طغیانی اضافه کرد: پروژه مسجد امام 
ظاهراً تمام نشــده و هنوز تحویل نگرفتند. مسجد 
شــیخ لطف اله هم که انگار یک جورایی رهاست و 
اصلًا عملیات اجرائیش هم جریان ندارد. به هرحال 
ما نگرانی ها را مطرح کردیم و از ایشان هم خواستیم 

که پیگیری کند.
این نماینده اصفهان در مجلس شورای اسلامی اظهار 
داشت: اصفهان سهم قابل توجه ای در این حوزه ها 
درکشــور دارد اما حقیقتاً آنطور که باید و شاید در 
دولت سیزدهم تحرکی در خصوص این موضوعات 

دراصفهــان ندیدیم. دولت فعلی کــه با یک انرژی 
مضاعف آمد، متاسفانه نتوانســت درحوزه میراثی 
هم، با برنامه ای روشن، کارهای جدید و جدی انجام 
دهد. درحوزه های گردشگری و صنایع دستی هم 

همینطور، هیچ اتفاق نو و تازه ای نیفتاد.
طغیانی اضافه کرد: به آقای ضرغامی گفتیم »قرار بود 
شما زیر میز بزنید،شعارتان این بود دیگر،ولی هنوز 
این میزدست نخورده، پس چه شد؟«. ایشان حرف 
اصلیش این بود که ما کارهایی کردیم، شــما دانه 
دانه درموضوعات با معاونان ما جلسه داشته باشید 

تا برایتان تشریح کنند که برنامه هایمان چیست.
وی افزود: معمولاً دولت ها نسبت به وزارت میراث 

فرهنگی و صنایع و گردشــگری که قبلًا سازمان 
بود، توجه تخصصی نداشــتند یعنی برای انتصاب 
فرد سکان دار این حوزه دنبال فرد متخصص نرفتند.

طغیانی درادامه خاطرنشان کرد: درهمان جلسه به 
اتفاق برخی از نمایندگان اصفهان،استیضاح ایشان 
به عنوان وزیرمیراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی را امضاء کردیم. ایرادمان هم به آقای ضرغامی 
همین بود که ما حرکت منطقی قابل دفاعی را هنوز 

نمی بینیم.
این نماینده مــردم اصفهان در بهارســتان گفت: 
همه فعالان این حوزه به عملکرد ایشان نقد بسیار 
جدی دارند، البته قول داد که برطرف کند ولی خب 
استیضاح ایشان در برنامه نمایندگان و امضاهایمان 
را در این رابطه پس نمی گیریم. البته استیضاح خیلی 
از وزرا در جریان است و به نوبت پس از طی مراحل 

خاص خودش انجام می شود.

گفت وگو با نماینده مجلس راجع تخلف شدن یا نشدن در مرمت مسجد امام اصفهان:

ماجرای مرمت دامن گیر وزیر شد!

بررسی طرح اصلاح قانون 
مهریه در کمیسیون قضایی و 
حقوقی به پایان رسیده و در 
نوبت بررسی صحن قرار دارد 

و به زودی در دستور کار صحن 
قرار خواهد گرفت.


